

Title (en)
Scart plug.

Title (de)
Peritelevisionssteckverbinder.

Title (fr)
Connecteur mâle pour péritélévision.

Publication
EP 0175033 A1 19860326 (FR)

Application
EP 84401578 A 19840726

Priority

- EP 84401578 A 19840726
- FR 8301016 A 19830124
- FR 8320518 A 19831221

Abstract (en)

The subject of the invention is a scart plug provided for connecting various items of television peripheral equipment to a television set provided with a corresponding scart socket. According to the invention, the plug comprises a shell (10) formed by two half-shells (10a, 10b) whose rear portion situated opposite the hinge (12) and which comprises the clamping piece (40) is constituted by a portion (37) perpendicular to the base of the shell and provided with hooking means provided on the half-shells. The shell is also formed by a portion (38) parallel to the base, forming an offset, and by an inclined plane on which the piece (40) is provided. By this arrangement a reduction in the longitudinal size results and, as a consequence, the step length, which makes it possible, with a minimum increase in the longitudinal size, to arrange in succession at least two identical connectors.
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention a pour objet un connecteur mâle prévu pour relier les équipements de péritélévision divers à un poste de télévision pourvu d'un connecteur femelle correspondant. Suivant l'invention, le connecteur comprend une coquille (10) formée de deux demi-coquilles (10a, 10b), dont la partie arrière située à l'opposé de l'articulation (12) et qui comprend la pièce de serrage (40) est constituée par une partie (37) perpendiculaire à la base de la coquille et pourvue des moyens d'accrochage prévus sur les demi-coquilles, d'une partie (38) parallèle à la base, formant retrait, et d'un plan incliné sur lequel est prévue la pièce (40). De cette disposition résulte une diminution de l'encombrement longitudinal et par suite du pas, ce qui permet avec un minimum d'augmentation d'encombrement longitudinal de disposer en succession au moins deux connecteurs identiques.

IPC 1-7

H01R 13/516

IPC 8 full level

H01R 13/428 (2006.01); **H01R 13/506** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/428 (2013.01); **H01R 13/506** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2402948 A1 19790406 - MATRA [FR]
- [A] GB 1497560 A 19780112 - AMP INC
- [A] US 3861778 A 19750121 - CAPRA PETER

Cited by

FR2726131A1; EP0248966A1; EP0379653A3

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
FR 2539923 A1 19840727; FR 2539923 B1 19860221; EP 0175033 A1 19860326

DOCDB simple family (application)
FR 8301016 A 19830124; EP 84401578 A 19840726